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Referat styrelsesmødet den 9.10.2023 kl. 8:00-12:00 

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
 

Kl. Punkter Resultat 

8.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt. 

8.05 2. Godkendelse af referat fra d.  Referatet fra 18 september godkendes 
på kommende STM. 

8.06 
 

3. Opfølgning på igangværende 
arbejdet med: 

 

Lone orienterede kort om 
vedligeholdelse af kredskontoret. 
 

8. 

 
 

4. Kredskontoret 

• Åbent medlemskursus d. 20-
21/9/2024. 60 deltagere. 

 
• TR/AMR-kursus d. 18-

19/11/2024. 40 deltagere. 

• Sted for afholdelse af 
generalforsamling 

 
• Evaluering af kongressen. Er 

der emner vi skal arbejde med 

fremadrettet? 
 

 

 
 

 
 

 
• Evaluering af Lærernes dag d. 

5. oktober.  

• Evaluering af møde for nye 
medlemmer 

 

 
 

• Aflønning af 

kredsstyrelsesmedlem uden 
frikøbs mulighed 

 
 

 
 

 

 

• Gl. Avernæs er booket d.20-21. 
september 2024 til 60 

deltagere. 
• Gl Avernæs er booket til 18-19. 

november 2023 til 40 deltagere. 

• Styrelsen drøftede mulige 
placeringer i gåafstand fra 

Ærøfærgen. 
• Styrelsen drøftede 

arbejdsperspektiver i emnerne 

fra kongressen. Flg. 3 emner vil 
styrelsen arbejde videre med. 

1) Folkeskolens økonomi i lokalt 
perspektiv. 2) Arbejdstid! 
Hvornår så. Kan vi sætte 

debatten om arbejdstid på 
dagsordenen lokalt? 3) 

Praksisfaglighed. 
• Der var ingen deltagere. 

 
• Styrelsen ønskede, at mødet for 

nye medlemmer bliver mere 

målrettet og at TR er involveret 
i højere grad. Susanne og Gitte 

arbejder videre med dette. 
 

• Styrelsen besluttede, at Tea 

bliver honoreret for sin ydelse 
på kredsen, i stedet for at blive 

frikøbt. Styrelsen drøftede kort 
om sammensætningen af 
kredsstyrelsen, fremadrettet 

skal tilpasses. Dette skal på 
som punkt på STM d. 20 

november.  
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• Der skal vælges delegerede og 
1 suppleant til A-kassens 

repræsentantskab. Der skal 
vælges 5 på Fyn + en supp. 

 

• Lene stiller op. 

 
 
 

 

8. 
 

 

5. TR/AMR -arbejdet   
• TR/AMR-kursus. Tirsdag d. 

14.11. Formiddag10.30 -12.00 
Ravi. Eftermiddag: kl. 13.00 

Hovedstyrelseskandidater. 
Drøftelse af indhold. 
 

 

 
 

• Evaluering af ARM-mødet d. 9. 

oktober 
 

 

 
• Lone orienterede om den 

foreløbige planlægning, af 
mødet. Andre emner for indhold 

var: 1) det psykiske 
arbejdsmiljø, 2) registrering af 
krænkelser og vold imod 

lærere, 3) systematik i forhold 
til AMR arbejdet i MED, 4) 

vejledning i forhold til APV. 
• Punkt til kommende STM 

 

8.   

9. 6. FH 
• Deltagelse i 

repræsentantskabsmøde 1. 
nov. Kandidat til FH-Sydfyns 
bestyrelse? 

•  

 
• Lone genopstiller ikke til FH 

sydfyns bestyrelse. Fortsat 
medlemskab skal drøftes på 
STM 21. oktober 2023. 

9. 7.  Skolepolitisk arbejde 

 

• Lone orienterede om, at hun 

har bedt Susanne og Gitte om 
at gå ind i arbejdsområdet vedr. 

modtagelse af nye kollegaer på 
skolerne og forhold for 
lærerstuderende på skolerne. 

Oplæg til styrelsen i dec. 

9. 8. Særlige medlemsgrupper 

 
• Det blev foreslået at undersøge, 

hvilke vilkår medlemmerne 
tager efteruddannelse på. 

2 arrangementer for særlige 
medlemsgrupper blev drøftet. 
1) Lærere for Skårup og Issø 

omkring Liebst. Evt. på kredsen 
med aftensmad. 

2)Lærere fra Rantzausminde, 
Skårup og Nymark i forhold til 
praksisforløb. Evt. på kredsen 

med aftensmad.  

10. 9. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle områder 
 

• Pædpolfo arbejder med grøn 

omstilling of praksisfaglighed. 
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10. 
 

 

10. Overenskomst/arbejdstid/-
kommunerne 

• Lønforhandlinger Langeland 
• Møde om Årshjul Langeland 

•  
 
 

 
 

• Lone og Thomas orienterede 
• Thomas og Susanne orienterede 

• Ærø lokalløn. Steen kigger på 
reguleringerne. Kredsen har 
ikke forhandlet nogen ned i løn. 

• Svendborg, der blev orienteret 
om fællesmødet d.30. oktober. 

• Svendborg. Lone orienterede 
om planerne for 
praksisvandringer i Svendborg. 

• Lone orienterede om 
kommunens planer for 

heldagsskolen. 
• Lone orienterede om at hun har 

aftalt med Kathrine at tage på 

skolebesøg, sammen. 

10. 11. Kommunikation 

• Nyhedsbrev oktober. Hvem 
skriver hvad? 

 

 
 

 
 

 
• Kommunikation om div. 

budgetter. Se noter fra TR-

møde nedenfor 

 

• Hovedstyrelsesvalg: Tea. Grøn 
omstilling: Lene. Budgetforlig i 

Svendborg: Lone. 
Børneunivers: Sussanne. 
Budget Langeland: Sussanne.  

Møde om læreruddannelse: 
Thomas. Lønstigninger: 

Johanna.   
• Emnet blev drøftet, men tages 

op på et senere STM. 

 12. Regnskab og budget 

• Johanna giver en orientering 
om budgettet 

 

 

 

• Budgetterne bliver overholdt, 
men vi skal være 
opmærksomme på ikke at 

bruge for meget på 
medlemsaktiviteter og kurser. 

10. 13. Punkter til næste møde 
 

• 500.000kr. pulje. 
• Kommunikation om div. 

Budgetter. 
• Medlemsmøde for særlige 

medlemsgrupper. 

• Evaluering af ARM møde d. 9. 
oktober 2023. 

10. 14. Eventuelt 
 

• Punktet blev gennemført. 

   

 
 


